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Župan Janez Pavlin v spremstvu predsednika države
dr. Danila Türka na obisku v obcini Dobrepolje
Župan Janez Pavlin v spremstvu predsednika države
dr. Danila Türka na obisku v obcini Dobrepolje
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torek, 16. februar 2010

SPORED PUSTNEGA PROGRAMA
za torek, 16. februar 2010

HU - MOR
PUSTNI VICI

LITERARNI KOTICEK

  7.00:  Agent

  7.10:  Prva jutranja kronika - T’stara dva

   7. 20:  1. skupina - Komunala - pluženje
         

  6.00:  Vstajanje (aufbix)

  7.30:  2. skupina - Cepljenje proti novi gripi 

  7.40:  3. skupina - Zaradi recesije letos odpade

12.00: Kosilo pri Adamu

15.00: Hadronski drkalnik
           17.00: Ples po hišah
 20.00: Pustovanje pod šotorom
 

Naprošamo vse Ponikovce, da upoštevate gornji razpored in po 
nepotrebnem ne ovirate nemotenega poteka pustnega programa!
P r id r žu j emo  s i  p rav i co  do  sp remembe p rog rama.

                                             Uprava HU-ZPP 

Slavka: Jaz bi naš'ga med Pustnimi prazniki kar zaprla v bajto, pa si ga
ne upam, ker ima klaustrofobijo.                 

Fani: Kaj pa je to?

Slavka: To je bolezen, pri kateri se bojiš zaprtih prostorov.

Fani: Kako pa to izgleda?

Slavka: Vedno, kadar gre v gostilno, se boji, da bo zaprta. 

Albinca: Našmu se je èist zmešalo. Že en teden pred pustom ga
              vsak dan meèe  na roke.
Alenka:  Je pa pacek.
Albinca: Èe pa nimamo toliko denarja kot vi, da bi si kupili 
              motokultivator s frezo.

Matièek razlaga Renati: lansko leto nisva šla na pustovanje v šotor in 
sva tako prihranila 50€.

-A letos pa greva, a ne?

-Letos pa ne greva na beneški pustni karneval in bova prihranila 
1000€!

KLAUSTROFOBIJA

METANJE NA ROKE

RECESIJA

NOVICE MALEGA PARIZA so lokalno glasilo HU- ZPP stranke in izhajajo enkrat 
letno v nakladi 200 izvodov. Glavni in odgovorni urednik: Štefan Prhaj, pomoènik 
glavnega urednika: Matjaž Tabak, tehnièni urednik: Maja Kaplan. Tisk: Biros d.o.o. , 
Grosuplje. Rokopisov in fotografij ne vraèamo. Novice Malega Pariza spadajo med 
proizvode, od katerih se plaèuje 8,5% DDV.                                                      

Dragi Ponikovci!

Leto je naokoli in spet je pred nami naš najveèji praznik, ki se ga vsi skupaj 
tako veselimo. Že nekaj let, èe ne celo desetletij tistega pravega pustnega 
vzdušja ni bilo èutiti, saj so bili pustni prazniki zaradi posledic globalnega 
segrevanja ponavadi vedno zeleni, temperature pa bolj kot zimskim, 
podobne poletnim . Na sreèo so se razmere na tem podroèju z izvolitvijo 
nove vlade že po enem letu temeljito spremenile. Borut Pahor in njegova 
zelo sposobna ministrska ekipa, še posebej bivši okoljski minister Erjavec, 
so se uspešno spopadli s problemom globalnega segrevanja tako, da so s 
sklepom vlade vsem pozitivnim temperaturam predznak plus spremenili v 
minus. S tem izravnalnim ukrepom so naravne procese vrnili v stanje pred 
dvajsetimi in veè leti, proces globalnega segrevanja pa preobrnili v proces 
globalnega ohlajanja.  Ali je bila ta njihova poteza pametna, bo seveda 
pokazal èas. Kot ste verjetno že prebrali v in slišali v medijih javnega 
obvešèanja, so odzivi na to potezo vlade zelo razlièni. Koalicijske stranke 
jo hvalijo, opozicijske, predvsem SDS pa kritizirajo. Novi evropski 
komisar za okolje dr, Janez Potoènik in Nobelova nagrajenka dr. Luèka 
Kajfež Bogataj sta jo pohvalila, zato ji moramo kar verjeti. Naj citiram dr. 
Potoènika, ki je na svoji predstavitvi za evropskega komisarja izjavil: 
"Evropa bo bela, ali je pa ne bo!" Mi smo seveda zadovoljni, ker imamo po 
dolgem èasu za pustne praznike namesto teloha, zvonèkov in trobentic 
zopet normalno zimo z nizkimi temperaturami, in pa kar je 
najpomembnejše: obilico  snega.
  Kljub recesiji, ki je prav letos v najveèjem razmahu, smo se pri HU-ZPP-
ju potrudili, da bi celoten pustni program izpeljali kolikor toliko normalno 
brez veèjih posegov v njegovo krèenje. Ker se zavedamo, da bodo letos 
prihodki iz naše dejavnosti precej nižji od lanskih, smo poiskali nekaj 
notranjih rezerv, nekaj sredstev smo prenesli iz lanskega zelo uspešnega 
leta, nekaj pa smo se dolgoroèno zadolžili pri Posojilnici BELURI d.o.o.. 
Pa tudi obèina Dobrepolje nam letos ni odobrila enkratne finanène 
pomoèi, ker je svetnik Matièek na seji obèinskega sveta glasoval proti. 
Kljub vsem naštetim ukrepom bi letošnje poslovno leto konèali z izgubo, 
zato smo bili prisiljeni v krèenje nekaterih programov. 
  Moramo priznati, da nam ni bilo vseeno, ko smo se odloèali, kje bomo 
rezali pustni program. Po vroèi razpravi smo se s težkim srcem odloèili, da 
letos ukinjamo tretjo dopoldansko skupino, ki se je po naših analizah 
izkazala za najmanj dobièkonosno. S tem ukrepom bomo prihranili 
najmanj 500€. Veèerna plesna skupina pa bo letos izjemoma nastopila 
brez policaja in s samo enim plesnim parom. Tako bomo prihranili še 
dodatnih 300€. 

 Skupen prihranek z uvedbo varèevalnih ukrepov 
tako znaša 820 slovenskih evrov. Ni veliko, nekaj pa je. Naj vas potolažim, 
da so ti  ukrepi samo zaèasni in jih bomo odpravili takoj, ko bo 
gospodarska kriza minila, to pa, upajmo, da bo že naslednje leto.
 Še eno novost, ki bi jo skoraj pozabili omeniti, uvajamo letos: vse 
dopoldanske skupine razen t'starih dveh bodo opremljene s POS 
terminali. Tako boste lahko tisti, ki ne boste imeli pri sebi gotovine, željeni 
prostovoljni prispevek HU-ZPP-ju nakazali s kreditno kartico. 
Sprejemamo vse kartice, razen Tuševe.
  Naj se na koncu zahvalimo podjetju MIX in direktorju Janezu Škulju, ki 
nam je pomagal pri  izdaji letošnjega pustnega èasopisa, Francu Juvancu - 
Gaèniku, ki nam je brezplaèno odstopil prostor za postavitev šotora,  
Mariji Mohoriè, ki je o nas napisala tako prijazno pesmico in pa Maretu 
Grisu za sestavo pustne križanke!
  Vesele in debele pustne praznike vam želi
                                                                        Uredniški odbor HU-ZPP                                                        

Tretji ukrep pa, kot ste verjetno že sami opazili, je ta, da 
smo obseg pustnega èasopisa zmanjšali za eno stran, naslovnica pa je spet 
èrnobela, kot je bila vèasih, kar pomeni dodatni prihranek 20€. Smo pa, 
ker je danes ravno Valentinovo, v znak pozornosti priložili èasopisu 
skromno darilce, ki ga je prispevala korporacija PEZ Slovenija. Upamo, 
da boste zadovoljni. 

UREDNIKOV UVODNIK 

Zjutraj so se fantje zbrali,
da bi pusta praznovali.

    Vsi so trezni in pocasi
se pomikajo po vasi.   

  Alpsko mleko pijejo,
  se alkohola branijo.

  
Vašcani jih pozdravljajo,

  
pijaco jim ponujajo:

"Boste vsak po eno pivo?"    
"Raje dajte nam pecivo!"   

    "Kaj pa en tamali šnopcek?
    "Šnopcek ni za naš želodcek"

    To so fantje naši zlati,
    želela bi jih vsaka mati.

Zjutraj so se fantje zbrali,
da bi pusta praznovali.

    Vsi so trezni in pocasi
se pomikajo po vasi.   

  Alpsko mleko pijejo,
  se alkohola branijo.

  
Vašcani jih pozdravljajo,

  
pijaco jim ponujajo:

"Boste vsak po eno pivo?"    
"Raje dajte nam pecivo!"   

    "Kaj pa en tamali šnopcek?
    "Šnopcek ni za naš želodcek"

    To so fantje naši zlati,
    želela bi jih vsaka mati.

Marija MohoricMarija Mohoric



Dragi krajani in krajanke, spoštovani obèani!
 Bolj ko se moj štiriletni mandat približuje koncu, bolj ugotavljam, kako sem  se 
motil, ko sem se po izvolitvi zahvaljeval vsem prijateljem, ki so mi dali svoj glas. 
Èedalje bolj ugotavljam da me na to funkcijo niso izvolili prijatelji, ampak 
sovražniki. Ko pa sem lansko leto kandidiral za poslanca državnega zbora, je 
bilo pa ravno obratno; tam so zame volili samo prijatelji, zato pa sem dobil tako 
malo glasov. Ampak tako  paè je v življenju. Kar te ne unièi, te utrdi!

Tako, kot vse obèine, je tudi naša obèina v zadnjem letu obèutila posledice velike gospodarskekrize, ki je zajela cel svet. Moram reèi, da jo 
naša obèina kar uspešno obvladuje. Brezposelnost je tako rekoè zanemarljivo nizka. Ko se pogovarjam s podjetniki iz naše obèine, mi 
celo tarnajo, kako težko je priti do dobre in poceni delovne sile. Pekarna Blatnik mora na primer zaposlovati delavce iz drugih držav 
Evropske unije, najveè iz Slovaške, ker jih doma ne more najti. Trgovina Ostržek v Ponikvah je morala iz dvoizmenskega celodnevnega 
odpiralnega èasa preiti na enoizmenskega, ob nedeljah in  praznikih pa trgovino celo zapreti, prav tako zaradi pomanjkanja delovne sile 
. Direktorica Zavoda Prizma mi prav takoveèkrat potoži, da mora iskati delovno silo iz oddaljenih krajev, najveè iz Koèevja, kar pa zaradi 
potnih stroškov, ki niso prav nizki, zavodu povzroèa veliko finanèno obremenitev. Si predstavljate, da so  v celem zavodu redno zaposlene 
samo tri delavke in en delavec iz Ponikev, ter  ena upokojenka s študentsko napotnico, ki ima do nje pravico samo zato, ker se je vpisala 
na univerzo za tretje življenjsko obdobje. Zato me razjezi, ko se mi kdo pritožuje, da ne dobi dela in naj mu preskrbim kakšno dobro 
službo, ali pa obèinsko socialno pomoè za brezposelnost.
Kot veste, je naš najveèji projekt v letošnjem letu izgradnja kanalizacije v Ponikvah, da mi Ponikovci ne boste oèitali, da se v naši vasi niè 
ne dogaja in da gre ves denar v Struge in na Videm, kot sem za hrbtom že velikokrat slišal. Ko smo že ravno pri kanalizaciji, vam moram 
na to temo povedati en dober vic, da me boste kasneje lažje razumeli: gresta Mujo in Fata v kino gledat vojaški film. Na sredini filma 
Mujota prime, da bi prdnil in to pove Fati. Fata mu odgovori, naj malo poèaka na trenutek, ko bo letalski napad in naj prdne med 
bombardiranjem, da se ne bo slišalo. Mujo jo uboga in med prvim bombardiranjem moèno prdne. Kmalu za tem se oglasi Haso v vrsti za 
njima: "vidi budale, pogodili kanalizaciju!" Pri nas trenutno ni vojne, ne moremo pa trditi, da je nikoli veè ne bo. Zato sem se odloèil, da 
projekt izgradnje kanalizacijeizpeljemo tako, da ji tudi najmoènejše bombardiranje ne more škodovati. Kanalizacija mora biti speljana 
tako, da za potek njene trase ne bo vedel nihèe, oziroma skoraj nihèe, speljana pa mora biti najmanj deset metrov pod zemljo. Odloèil sem 
se, da izgradnjo kanalizacije uvrstimo med naroèila zaupne narave, za katera ni potrebno objaviti javnega razpisa. Izvajalca bom izbral 
sam s pogajanji, je pa že skoraj vse dogovorjeno. Resda bo izvedba tega projekta malo dražja, ker bomo zaradi tajnosti projekta dela 
izvajali samo ponoèi. Nekateri svetniki so sicer izrazili dvom v to ali se sme tak projekt izpeljati brez javnega razpisa in celo namigovali na 
neko podkupnino, ki je pri vseh tovrstnih poslih menda nekaj normalnega, vendar tu ne bom popustil  niti za milimeter. Èe pade projekt 
kanalizacije, pade tudi župan.
Decembra lansko leto sem na pobudo nekaterih podjetnikov, naj v korist promocije naše obèine v Dobrepolje povabim  kakšno znano 
osebnost iz politiènih krogov. Poklical sem predsednika države dr. Danila Türka na njegov GSM  in ko se mi je oglasil, sem mu naroèil, 
naj me takoj poklièe nazaj. S tem sem obèini prihranil najmanj 10 € telefonskih stroškov. Predsednik me je poklical že èez pet minut in me 
vprašal, na kakšen naèin mi lahko pomaga. Razložil sem mu, kakšna je situacija in da bi on s svojim in z obiskom njegovih najožjih 
svetovalcev naši obèini lahko naredil veliko korist. Brez pomisleka je bil pripravljen pomagati. Predlagal mi je datum deveti december, 
vendar sem mu odgovoril, da takrat nimam èasa, ker greva s kolegico Katjo prav na ta dan  službeno lovit ribe. Potem sva se nekako 
dogovorila za drugi december, èeprav smo morali zaradi tega prestaviti turnir v taroku. Predsednik je le predsednik. 
 Obisk je potekal v prijateljskem vzdušju. Najprej se je v prostorih obèine sreèal s predstavniki javnega življenja in predstavniki 
gospodarstva obèine Dobrepolje. Kot zanimivost sem mu kot gostitelj povedal, da je od vseh povabljenih na zadnjih predsedniških 
volitvah njega volil samo eden in to je bil Cule. Vsi ostali smo volili Peterleta. Nasmehnil se je, ampak bolj grenko. Potem sem ga peljal na 
pokopališèe, kjer si je ogledal spomenik rodbine Drobniè, delo akademskega kiparja Franceta Kralja iz Zagorice. Bil je navdušen. Še 
bolj pa je bil navdušen nad vsemi ostalimi spomeniki na pokopališèu in me vprašal, èe so tu pokopani sami bogataši. S krajšo zamudo 
smo nato obiskali zavod Prizma Ponikve, kjer so ga prav tako prisrèno sprejeli. Kuharice so mu v znak  spoštovanja skuhale odlièno 
turško kavo, varovanci so mu podarili v njihovih delavnicah roèno izdelanega lesenega turškega petelinèka, ob odhodu pa mu je Tine v 
slovo pomahal s turško zastavico. Res ganljivo. Sledil je obisk Pekarne Blatnik. Predsednik si je z zanimanjem ogledoval najsodobnejšo 
proizvodno linijo za peko kruha in ostalih pekovskih izdelkov. Direktorju pekarne sem vseskozi z gestami nakazoval, kaj naj stori, vendar 
me ni razumel, na kaj namigujem. Takšne priložnosti ne bo imel nikoli veè. Samo štruco kruha bi moral zaluèati v predsednika in 
proizvodnja bi se mu že naslednji dan najmanj potrojila. Obiskali smo še osnovno šolo v Strugah, kjer pa predsednika ni poznal nihèe; 
uèitelji so mislili, da sem jim pripeljal novega ravnatelja, kuharica je mislila, da je sanitarni inšpektor, uèenci pa se zanj še zmenili niso. 
Mogoèe je bilo pa tako še najbolje. Obisk je predsednik zakljuèil z delovnim kosilom v gostilni Pri Zori. Postrežba je bila odlièna, le na 
koncu, ko je predsednik hotel plaèati, ga je Zora vprašala, èe se da zmenit, brez raèuna. Predsednik je bil nad našo gostoljubnostjo in 
lepoto naših krajev navdušen. Izrazil je željo, da bi letošnji dopust preživel v podpeški jami med èloveškimi ribicami. Je  njihov velik  
oboževalec, saj je tudi on zelo èloveški. 
Še zadnja novica, za katero verjetno še ne veste: Na pobudo obèinskega sveta in na mojo pobudo smo prejšnji teden po vzoru Kosove 
protikorupcijske komisije, ki deluje na državni ravni, v obèini Dobrepolje ustanovili podobno komisijo, ki bo delovala na nivoju obèine. 
Imenuje se Vrabèeva protikorupcijska komisija, vodi pa jo Jožica Vrabec. Komisija že deluje, prvi rezultati njenega delovanja pa so že tu.
 Toliko za enkrat, pa lep pozdrav!
p.s.
Vidimo se na naslednjih volitvah. 
Obljubljam vam, da bo takrat vroèe, èeprav bo jesen. Pa ne zaradi globalnega segrevanja.
                                               

                                                                                                                                           Vesele pustne praznike vam želi
                                                                                                                                             vaš zdajšnji in bodoèi župan 
                                                                                                                                                           Janez Pavlin 
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PRED VOLITVAMI BO [E VRO^E! 



Kot ste verjetno že seznanjeni, je obèina Dobrepolje ustanovila posebno protikorupcijsko komisijo, ki bo 
preiskovala sumljive posle, ki se dogajajo v naši obèini. Vodila jo bo Jožica Vrabec, po kateri je dobila tudi 
ime. Imenuje se Vrabèeva antikontraprotikorupcijska  komisija.Komisija deluje šele en teden, zato sem njeno 
predsednico le stežka pregovorila za tale intervju. Izgovarjala se je na vse mogoèe naèine, od tega, da nima 
èasa, da je preveè zasedena, da naj raje intervjujam nekoga drugega, ki si to bolj zasluži, da oseba na taki 
funkciji brez dovoljenja župana ne sme dajati nobenih izjav, da se boji mašèevanja in še mnogo drugih 
izgovorov je imela vedno pripravljenih, kadar sem jo sreèala, ali jo klicala po telefonu. Po enem tednu 
prigovarjanja in ko je dobila tudi soglasje župana, pa je v tale intervju, èeprav stežka, vendarle privolila.  
Gospa Vrabec, mi lahko kot predsednica protikorupcijske komisije izdate, kdo poleg vas kot predsednice še 
sodeluje v tej komisiji?
Poleg mene so èlani komisije še Strnad, Šinkovec in pa Kosi. 
In katere primere boste preiskovali?
Vse, pri katerih bo obstajal najmanjši sum, da se obèinski oziroma državni denar na nelegalen naèin pretaka v 
žepe posameznikov. In takih je v naši obèini mnogo.
Pogovarjala sem se z županom, ki  trdi ravno nasprotno. Pravi, da je vse transparentno in da ne boste našli 
nièesar.
Župan naj kar trdi. Ravno vèeraj sem bila pri njemu in mu predoèila nekaj dokazov. Izpulil mi je papirje iz rok 
in jih raztrgal. Rekel je, da ti dokumenti ne smejo priti v javnost. Še dobro, da sem mu pokazala fotokopije in 
ne originalov. Z mano ne bo šlo tako zlahka, kot si misli.  
Ali je tajna, o èemu se je šlo?
Do zdaj je bila, od danes naprej pa ni veè.
In za katero stvar gre? Je v igri veliko denarja?
Vsi vemo, da si obèina na vse kriplje prizadeva za izgradnjo obvoznice mimo Ponikev, vašèani pa smo proti. 
Oziroma vsaj do zdaj sem mislila, da smo proti. Pa sem se motila. Obèina si s pomoèjo države, oziroma 
prometnega ministrstva na vse kriplje prizadeva, kako bi nas omehèala in po nizki ceni odkupila zemljišèa, 
preko katerih bi potekala obvoznica. Pri tem ne izbira sredstev. Zakaj pa mislite, da so nam konec lanskega 
leta poslali na obisk samega predsednika države? Na lastna ušesa sem ga slišala, ko je tarnal, po kakšni slabi 
cesti da se je pripeljal v Ponikve in da si Dobrepoljci zaslužimo boljšo. Takoj sem vedela, kam pes taco moli. 
Na mehek in prijazen naèin preprièati ljudi, da je obvoznica res potrebna. Celo na otvoritev da je pripravljen 
priti, je rekel. Lepo vas prosim, ste že videli predsednika, ki bi obiskal obèino, v kateri je dobil vsega skupaj 50 
glasov? 
Jaz v tem ne vidim niè nezakonitega, oziroma koruptivnega!
Do tu res ne, kar pa se je dogajalo kasneje je pa že druga zgodba!
Ne verjamem! Mi lahko pojasnite?
Vsi vemo, da bi skoraj vsi lastniki parcel slej ko prej pristali na njihovo prodajo, razen dveh najveèjih. In to sta 
Franc in Angelca Juvanc, ki bi izsiljevala s cenami. Tu pa sta se  država oziroma obèina morali poslužiti 
podkupovanja. Meni dolgo ni bilo jasno, zakaj je Angelca, ki je bila najveèja nasprotnica graditve obvoznice, 
kar naenkrat meni niè, tebi niè, utihnila, kmalu zatem pa je Franc Juvanc kupil nov avto in to ne kakršnega 
koli, ampak najnovejši Mitsubishi Outlander. Ko smo stvar še malo raziskovali, smo ugotovili, da je nekako v 
istem èasu obèina Dobrepolje od prometnega ministrstva dobila neka nepovratna sredstva v višini 30.000€. In 
ko smo še naprej raziskovali, smo ugotovili, da je obèina Dobrepolje isti znesek takoj nakazala podjetju 
TAJOB d.o.o. za plaèilo uokvirjanja nekih umetniških slik, katerih pa na obèini sploh ni. Smo pa v 
novozapadlem snegu našli sledove stopinj, ki so vodile od Blatnik Jožeta do Angelce  in pa bankovec za 500€, 
ki ga je Jože Blatnik  med to finanèno  transakcijo verjetno izgubil, ali pa ga je kdo presenetil. Koliko je pri 
tem poslu kdo zaslužil, še ne vemo, smo pa vso stvar z dokazi vred predali kriminalistièni policiji, ki naj stvar 
razišèe do konca.
Ta primer me malo spominja na afero Patria. Mislite, da bo kdo za to odgovarjal?
Ne vem, mi smo svoje naredili, zdaj je na organih pregona, da stvar pripeljejo pred sodišèe. Še mnogo je takih 
primerov, vendar dvomim, da bomo še katerega raziskali, ker je župan že napovedal, da bo takoj po pustu našo 
komisijo razpustil. Zdaj pa nimam veè èasa za tvoja  vprašanja, ker se mi mudi v trgovino. Upam, da me bodo 
spustili  mimo   vrste.
                                                                                                                         Damijana Mlakar Pavlin
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AFERA MITSUBISHI
Predsednica protikorupcijske komisije ekskluzivno za HU-ZPP razkriva umazane podrobnosti, ki se dogajajo v na{i ob~ini 



HU -ZPP èestita Lenarèiè  Izaku, ki bo toèno na pustno soboto praznoval svoj prvi 
rojstni dan. Tomba je v pustnem šotoru ob tej priložnosti rezerviral štiri mize.

Ker je èebelica Maja za Trèkov rojstni dan štrajkala, je moral Blatnik Jože zaèasno 
nabavljati med pri svojih prijateljih. 

Renata in Meja sta letos naèrtovali dopust v Dubaju, vendar sta zaradi recesije 
spremenili plan in odšli za dva tedna v Doboj. Z denarjem, ki sta ga tam zaslužili, je 
Renata posodobila svoj vozni park.

Marija Mohoriè - Micka je zelo jezna, ker letos ni bila nominirana za Prešernovo nagrado.

Direktorica Zavoda Prizma Ponikve si v Ponikvah skuša urediti status stalnega 
bivališèa, da bi na letošnjih volitvah lahko kandidirala za županjo. Vodja njenega 
volilnega štaba bo Vrabec Jožica. Na njenem mestu jo bo zamenjal zdajšnji župan.

Marjana Škulj je od Zavoda Prizma zahtevala, da na meji med  njihovo domaèijo in 
novim zavodom zgradijo dva metra visok zid, da Tomaž ne bo mogel na skrivaj 
opazovati medicinskih sester in negovalk. Èe tega ne bi storili, ne bi dala soglasja za 

Pajkovi visoko zmogljivi sonèni kolektorji so lansko leto posrkali toploto samo iz 
bližnje okolice, letos pa so zaradi tehnološke izboljšave posrkali toploto s širšga 
obmoèja, posledica tega pa je globalono ohlajanje, ki smo mu letos prièa. Nizke 
temperature pa zelo ugodno vplivajo na Tombine macesne, katerim letos izjemoma 
niso odpadle iglice.

Samo Škulj Tonetu se fantje lahko zahvalimo, da bomo na pustni torek v popoldanskem 
programu lahko  prikazali delovanje prvega hadronskega drkalnika v Sloveniji.

Kastelic Franci je v Šilu povabil Vido na veèerjo, vendar je tako pihalo, da jima je burja vse 
sproti odnesla z  mize. Odneslo bi mu tudi denarnico, èe je ne bi imel pritrjeno na  verižici.

Najveèji gobar iz Ponikev, Tomaž Mehle  se  zahvaljuje gobarju Mukiju, ker mu 
je iz honorarja, ki ga je dobil od Slovenskih novic, plaèal operacijo sive mrene. 
Mukija bomo zaradi te nesebiène geste predlagali, da dobi nagrado za fair play.

Na Prhajevi ohceti je bilo vsega  preveè,  najveè pa ponikovske smetane!

Zgonc Bojan se ukvarja z vzrejo bikov samo zaradi tega, da lahko svoje poslovne 
partnerje veèkrat povabi na lovski golaž. Do zdaj njegove prevare ni odkril še 
nihèe.

Na javnem razpisu za najem prostora za postavitev pustnega šotora je z 
minimalno razliko zmagal Gaènik, èeprav je Nataša uporabila vse svoje zveze, da 
bi zmagala ona. 

Dejan Gerziniè obvešèa svoje dobavitelje, da je kljub recesiji s 14. februarjem 
zaradi spremembe teèaja dolarja poveèal odkupne cene  mleka za 0,03 €.  

Martin Kodeliè je že en teden pred Pustom vsakomur, ki ga je sreèal, razlagal, da 
se mu je pokvaril motokultivator, da ga fantje sluèajno ne bi prosili, da nam 
pomaga pri pluženju prostora za postavitev pustnega šotora.

Zaradi prevelikega hrupa na farmer rock koncertu,  pri Tomšiè Jankotu krave niso 
mogle celo noè spati, posledica tega pa sta bili dve dodatni noèni molži.  Kokoši 
pa so zaradi moènih vibracij nesle razbita jajca, ki pa jih je Simona vseeno 
uprabila za izdelavo jajènih rezancev.

Muhovc vsakiè, ko k materi županji prinese mleko, pri njej lobira, da bi njegove 
krave, ko bo zgrajena  nova obvozn ica,  le to lahko preèkale brez  vinjete.

ZANIMIVOSTI
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Na kmetiji Pavlin se je lansko poletje oglasil dr. Sašo Barièeviè in se zanimal za nakup 
veèjega števila kozlièkov, vendar si je takoj potem, ko mu je Jani povedal, da so že 
zaklani in razkosani, premislil.

Somrakova Ema je bila zelo jezna na fante, ker smo pri postavljanju njenih mlajev porabili 
preveè plastiènih kozarcev. S prodajo rabljenih kozarcev je pri Dinosu dobila skoraj 100€.

Adam je letos zaradi gospodarske krize prikolico namesto v Baško, postavil kar k sosedu, da 
bo Maruša z otroki lahko šla na dopust, kadar bo hotela, pa še stalno jo bo imel pod kontrolo.

Kaplan Jože je doma naredil tako lepega snežaka, da smo ga hoteli dati na naslovnico 
pustnega èasopisa, pa je zahteval previsoko odškodnino. 

Ulèar Marjan in Franc Korošec bosta na pustni torek dopoldne pri Micki organizirala 
kratek ribiški teèaj v laganju. Z nasveti jima bo pomagal tudi èlan lovske družine 
Dobrepolje Bojan Zgonc.

Oblak Lojzeta so tik pred poletom v Ameriko skoraj vrgli iz aviona, ker je na vsak 
naèin hotel sedeti na pilotovem sedežu.

Pri gradnji novega zavoda v Ponikvah so na raèun kvalitete privarèevali toliko 
gradbenega materiala, da je Pavlin Damijana na raèun zavoda popolnoma obnovila 
podrt jez pri njeni domaèiji. Primer je že vzela pod drobnogled Vrabèeva 
protikorupcijska komisija.

Brodnik Juliju je zelo žal, ker mu je obèina Dobrepolje odvzela koncesijo za pluženje in 
jo podelila Pugelj Robertu. Samo v letošnji zimi je izgubil najmaj 5.000€. 

Policisti so Mukiju zasegli veèje število ponarejenih letnih in tedenskih vinjet, ki jih je na 
cestninski postaji na èrno prodajal pretežno tujim voznikom. Pri hišni preiskavi pa so mu 
zasegli tudi precej plastiènih jurèkov velikanov kitajske izdelave.

Mehle in Muki sta en teden pred Pustom podpisala namero o vzajemnem 
sodelovanju v èasu najveèje gobarske sezone. Mehle, ki po operaciji sive mrene 
bolje vidi, bo gobaril spredaj in pobiral samo majhne gobice, velike pa bo  oznaèil 
z markirnim sprejem, da jih bo Muki, ki bo gobaril tik za njim, lažje našel.

Na silvestrovanju pri Škalarju je gostiteljica prehitro zaspala, zato so morali 
povabljeni predèasno oditi domov.

Zavod Prizma Ponikve bo v novozgrajeno stavbo kmalu zaèel sprejemati prve 
varovance. Nepremoèljiva obleka in dežnik bosta obvezni del opreme, ki jo bo ob 
sprejemu moral vsak oskrbovanec prinesti s sabo.

V bloku na naslovu Ponikve 76a nova stanovalka tako pogosto in glasno seksa, da 
to njeno poèetje vse stanovalce že pošteno moti. Upravnik ji je prejšnji teden 
izrekel zadnji opomin pred izselitvijo.

Tombi se ni veè treba na ves glas dreti "pošta!", ker ga stranke že od daleè zaznajo 
po škripanju njegovega že malo obrabljenega umetnega kolka.

Zadnje silvestrovanje pri Škalarju so morali gostje predèasno zapustiti, ker je šla 
Renata že ob enajstih zveèer spat.

Zaradi prevelikega dobièka v lanskem letu je Ostržek, da bi se izognil 
prevelikemu davku, s prvim januarjem letošnjega leta v trgovini Ostržek skrajšal 
delovni èas z dvanajstih na samo osem ur dnevno.

Banèev Tonèek je svojega psa vpisal v pasjo šolo, kjer ga bodo nauèili brati in 
pisati Braillovo pisavo.

Stoparjev Miro je Micki za 80. rojstni dan kupil vrtnico za 80 centov.
Micka je pohvalila njegovo varènost.
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ELEKT- 
RONSKI 
ZAKONIK 

PRIPADNIK 
INDIJAN- 
SKEGA 
PLEMENA 

STAREJŠI 
SMUÈARSI 
SKAKALEC 
PETER 
( _ RŽ _ _ ) 

ZGOLJ: LE,   SFERA OKROG TELESA: AVRA,   ŽARA: URNA,    OREL V GRBU: AAR,   POLMER: R, RIMSKA ENA: I,    DRUGI SAMOGLASNIK: E,  

ZPP-EJEVC 
ÐORÐI 

 
 

 

 

 

 

 

DUŠIK 
__________ 
ANA 
LJUBKO- 
VALNO 

 

 

 

 

PRVA  
ÈRKA 

….CAJTNG 
NATISNE 

 

 

 

 

 

ZADNA 
ÈRKA 

NARTIJ 

 

 

 

KRASTAÈA 

 
 

 

 

 

 

 

MLAJŠI 

ANDRAŽ 
(PSEVD.) 

 

 

 

 

NAREÈNO 
»PTÈ« 

….CAJTNG 
SESTAVI 

 

 

 

 

 
 

 

NIKALNICA 

RIMSKA 
ŠTEVILKA 

 

 

ŠESTA ÈRKA 

ABECEDE 

 
 

 

___________ 

 

 

SLAST ALI 
ATLETSKA 
DISCIPLINA 

 

AVAROVANA 
BMOÈJA 

(KRATICA) 

OREL V NEM- 
ŠKEM GRBU 

 

 

FANT 

 

 

TRENUTEK 

TINETOVO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1000 

 

NJAK STARIH 

 
 

NAŠE 

 

 
RAZA 

 
17. ÈRKA 

 

 
APETIT, 

ALPSKA 
Z
O

 

 

 

 

KRSTNO 
IME 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
KISIK 

 

IME in PRIIMEK:   ______________________________

 
PAJO- 
 
STROKOV- 

UMETNIN 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
KONEC 
POLOTOKA 
V MNOŽINI 
 

 
….CAJTNG 
UREDI 

 
PRIIMEK 
TINETA 

 

 

 

 

-ZPP.     

 
    

PIJAÈA 
STARIH 
SLOVANOV 

OKOV, VEZ 

AVTOMOBIL. 
OZNAKA 
TAJSKE 
___________ 
PRETAKANJE 
SOLZ 

PRIZORIŠÈE 
V CIRKUSU 

KRÈEVIT 
JOK 

ZPP 

KDOR 
MINIRA 

ZUPANOVA  
FIRMA 

 ÈLANI HU

1.nagrada: Družinska pizza s pijaèo v pizzerii Adam Ponikve 

ZPP NAGRADNA KRIŽANKA za LETO 2010  

21. ÈRKA 

 
 

 

SAMO, 
ZGOLJ 
____________ 
ROŽA 
PERUNIKA 
(ZAÈNE NA I )  

 

 
 

 

 

 

NAVLAKA, 
ŠARA, 
ROPOTIJA 

 

PUST 

 

VAN  
AVÈAR 

 

ÈLOVEK 
(LATINSKO) 

VEJA 
DRŽAVNE 
OBLASTI 
(AREST…) 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

ja, RAZEN

2.nagrada: Družinska pica v piceriji Toplar Zagradec

MILANSKI 
NOGOMETNI 

 
 
 

 

 

 

 

NOÈNA 

___________ 
- 

VŠEÈNEŽ 

 

 

 
 
 

 
 
I
T

 

 

 

RIMSKA  
ŠTEVILKA 

 

RIMSKA 

 

PALIÈICE ZA 
SPENJANJE 
KLOBAS 

LESKOVAR 

 

 

 

OŽJI ÈLANI FANTOV HU-ZPP-

ZAÈETEK 
NDRTAL- 

 

KLUB 

 

 

 

KEMIJSKI 
ELEMENT 

___________ 

 

 

 

PTICA 

SAMO

PRVA ÈRKA 

19 GRŠKA 

 

 

 

 

 
POLOTOK 

 

OPLOVIH 
AVTOMOBIL. 
(KRATICA) 

 

 

 
 

500 

 
 

ENA 

 

LADO 

 

 

 

PANIKUSKU,  

 

NEA
STVA 

 

ŠTEVNIK ENA 
____________ 

EDEN VEÈJIH 

 

 

ERBIJ 

ANTE  
KOS 

 

 

 

BESEDE 
NJUTEN 

ÈRKA 
 

 

 

 

 
 
HRVAŠKI

SERVIS 

ARABSKI
ŽREBEC 

 

 

 
 
 
UÈENJE 

PROGRAMER 

 

 

LEZENSKO  
 

 
 
 
TONA 
1000 KG 

 

 

FANTOV 
MIHA ? 

 

 

 

 

 
TISTI, KI 
TEŽIJO ZA 
UŽIVANJEM 

 

 

 

 

 

 

 

  
HU 
ZPP 

 

IGRALNIH 
AVTOMATOV
 

 
BO
NAGNJEN H 
KRAJI 

 NEKATERE BESEDE SE PIŠEJO PO 

I PANIKUCI, TUDI 

PLANET  
Z 
OBROÈI 

PESEK  ZA 
POSIPAT 
CESTO 

ÈEDO 
ADAMIÆ 

EDEN OD  
FANTOV 
MARKO 
(PSEVD.) 

KRIŽANKO LAHKO ODDAJO VS

3.nagrada: Zaboj piva Union

PER 
BREZ 
ALKOHOLA 

 

 

 

 

UROŠ 
OBLAK 
____________ 

    ŽARA 

 

 

 

 

 
 

 

VRVAR 

PRVA ÈRKA 
ANGLEŠKE 
ABECEDE 

 

 

LDA 
ILER 

PLAVA 
TABLETKA 

 

 

 

 

 

 

VERTIKALNO 
GESLO 
KRIŽANKE 

PUST JE ? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
E
V

 

 

 

 

 

ANTON 
OGRIZEK 

 

POZOR
POMOÈ: 

 RAZA: RAZ 

 
 
 

-

 

 

 

 

 

RIMSKA ENA 

 

 

VLAÈUGARSTVO 

 

 

 

 

AVTOMOBILSKA 

 

 

 

VIDNA SFERA 

ASTRALNEGA 

 

 

(OD ALKOTA) 

 

 

 

 
 

 

 

          

 

  HU
 
 
 
KRIŽANKA 
LETO 
2010 
16. FEB. 

 
HORIZON- 
TALNO 
GESLO 
KRIŽANKE 

 
ŽENSKI 
ZAIMEK 

 
SOLI  
SOLITRNE 
KISLINE 

 
 

 
LEPA 
SLOVENSKA 
BESEDA ZA 

 
RAZPORED 
ŠOLSKIH 
UR 

 
 
SONJA 
NOVAK 

 
ENA OD  
MASK 
S  
KLJUNOM 

 
 

OZNAKA 
ITALIJE 

MAÈKARA 
Z  
GAJŽLO 
 

 
 
POLMER 

 

OKROG 

TELESA 

 
 
ZADNIK 
IVAN 

 
 
NAŽGAN, 
NALIT 

 
BIVŠA 
FIRMA 
V 
LAŠÈAH 

 
 
ZAÈETEK 
KRŽIŠNIKA 
ALI 
STORŽ 

 
 
SESTAVIL 
 
MARE 
 

NASLOV:              ______________________________
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ZDAJ, KO JE RA[CA
SPET POLNA ŽIVLJENJA,
BI MI PA LAHKO UJEL
ENO ZLATO RIBICO, DA
MI IZPOLNI TRI @ELJE! 

UJEL TI BOM NAVADNO
RIBO, TI JO PA DAJ
RIHARDU, DA TI JO POZLATI! 

NAMESTO ^ESTITKE ZA MICKIN 80. ROJSTNI DAN
Pride Stoparjev Miro v cvetlièarno da bi Micki za njen 80. rojstni dan kupil rože. 
"Katere rožet pa?", vpraša cvetlièarka.
"Kaj mi pa svetujete?"
"Ja, odvisno, rože lahko veliko povedo: recimo majska roža pove obdarjenki, da imate v mislih kakšen 
romantièen veèer, gorski cvet, da bi si želeli z njo na izlet v hribe, travniška lilija, da si želite sprehodov v naravi..."
"Ah, kar fuksije mi dajte!!!"

Imamo vse.
No ja, skoraj vse!
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